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PM Rotel I (Dnr KS 2024/957) 

Anmälan av Lägesrapport modernisering och 
renovering av Avicii Arena med mera 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Karin Wanngård 

Sammanfattning av ärendet 

Projekt med en investeringsbudget som överstiger en miljard kronor eller är av 
särskilt intresse ska lämna lägesrapport till Stockholms Stadshus AB. Modernisering 
och renovering av Avicii Arena är ett projekt av särskilt intresse, som därför lämnar 
lägesrapport.  

Stockholms Stadshus AB beslutade den 2 september 2024 att godkänna anmälan av 
bifogad lägesrapport avseende modernisering och renovering av Avicii Arena med 
mera, maj 2024, och att överlämna lägesrapporten till kommunstyrelsen för 
kännedom. 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Föredragande borgarrådets synpunkter 

Jag föreslår kommunstyrelsen att lägesrapport modernisering och renovering av 
Avicii Arena med mera godkänns. 

Stockholm den 11 december 2024 

Karin Wanngård 

Bilagor 

1. Lägesrapport modernisering och renovering av Avicii Arena med mera, dnr 
KS 2024/957-1.1 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande.
Anmälan av lägesrapport avseende modernisering och renovering av Avicii 
Arena med mera godkänns.
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2. Tjänsteutlåtande Stockholm Globe Fastigheter AB, dnr KS 2024/957-1.2 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

Kommunstyrelsen 

Särskilt uttalande av Jonas Naddebo (C) enligt följande. 

Centerpartiet ser med stor glädje och förväntan på renoveringen av Avicii Arena. En 
renovering som verkligen var nödvändig och som kommer bli en viktig del för 
Stockholm som idrott- och evenemangsstad. Det här är ett omfattande projekt men 
som ändå i stort ligger i fas både vad det gäller ekonomi och tidsplan. 
Förhoppningsvis fortsätter projektet att hålla detta även fast ärendet redovisar att man 
nu går in i den mest kritiska fasen.  

I och med att Hovet ska rivas och istället bli en träningshall/rink förpassas 
Stockholms elithockey helt till Avicii Arena. Idag har Stockholm inget lag i 
hockeyligans högsta serie, SHL. Detta betyder ett stort ekonomiskt tapp varje år för 
både Djurgården Hockey och AIK Hockey, som är de elitklubbar som är påverkade 
av projektet. Om både klubbarna fortsätter spela i hockeyallsvenskan, som genererar 
betydligt mindre pengar, kommer det rent ekonomiskt bli för dyrt att spela på Avicii 
Arena. Centerpartiet anser därför att staden behöver ta ett ansvar för att 
elithockeyklubbarna långsiktigt har ett hållbart alternativ för sin verksamhet och kan 
erbjuda stämningsfulla evenemang för publik annat än stormatcher. 
Stockholmregionen är landets största hockeydistrikt med ledande barn och 
ungdomsverksamhet där breddverksamheten är i behov av elitverksamheten.  
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Ärendet 

Projekt med en investeringsbudget som överstiger en miljard kronor eller är av 
särskilt intresse ska lämna lägesrapport till Stockholms Stadshus AB. Modernisering 
och renovering av Avicii Arena är ett projekt av särskilt intresse, som därför lämnar 
lägesrapport.  

Stockholms Stadshus AB beslutade den 2 september 2024 att godkänna anmälan av 
bifogad lägesrapport avseende modernisering och renovering av Avicii Arena med 
mera, maj 2024, och att överlämna lägesrapporten till kommunstyrelsen för 
kännedom. 

Remissammanställning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 26 september 2024 har i 
huvudsak följande lydelse. 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen godkänner anmälan av 
lägesrapport avseende modernisering och renovering av Avicii Arena med mera, maj 
2024.
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